
Še letos nov obrat?
Odkar so se po šenljoških bregovih pojavile

prve hiše, tako dolgo si že tukajšnji krajani složno
in z njimi lastno delovno zagnanostjo prizadeva-
jo, da bi se izkopali iz večne zaostalosti, ki je
nekoč vladala po vsem tem hribovskem območju
in dvignili kraj vsaj na optimalno raven razvoja.

V verigi teh prizadevanj, pa se zdaj Šentjošča-
nom vsekakor obeta še korak naprej: v kraju so že
stekla prva dela za izgradnjo novega obrata Alpi-
ne Žiri, ki bo krajanom, še posebej ženskam,
ponudil novo priložnost za redno zaposlitev.

»Objekt je bil kraju že prav potreben,« pravi
Polde Oblak, pobudnik gradnje in predsednik
gradbenega odbora. »Z le-tem borao krajanom
Sentjošta, pa tudi drugih okoliških krajev in zasel-
kov, kot so - Butanjeva, Kurja vas, Potok, Sami-
ja in del Smrečja, omogočili reden zaslužek, ne da
bi se jim bilo zato treba odreči delu doma na
kmetijah. Obrat bodo imeli tako rekoč pri roki, in
jim bo tako popoidne ostajalo še dovolj časa, da
bodo tudi doma postorili vse potrebno. Tisti, ki se
vozijo v Ljubljano, si namreč to le težko privoš-
čijo.

Hkrati s tem pa bo novi obrat, vsaj tako priča-
kujemo, v precejšnji meri rešil tudi vprašanje
otroškega varstva v kraju, saj bo deljeni delovni
čas omogočal zaposlenim ženskam, da bodo sku-
paj s sosedami usklajevale večno skrb, kam z

otroki.«
Šentjoščani so se ob vsem tem, razumljivo, lotili

gradnje kar najbolj resno. Do zdaj so že odstranili
staro (šolsko) poslopje, kjer naj bi stal obrat in
končali izkop. Ta je vključno s podiranjem starega
poslopja, odvozom materiala in drugim delom pri
izkopu, terjal že blizu 1200 udarniških ur in pri-
bližno 350 strojnih ur.

»Temu primerno smo seveda uredili tudi že vse
potrebno okoli same organizacije gradnje, »pravi
nadalje Polde Oblak. »Lokacijska dokumentacija
je že tik pred izdajo, v teku pa je tudi končna faza
za pridobitev gradbenega dovoljenja. Tu nam še
posebej izdatno pomaga občina, ki bo ne samo
priskrbela vso potrebno dokumentacijo, ampak
tudi pokrila vse stroške okoli nje.

Sicer pa naj bi vrednost obrata, v katerem naj bi
izdelovali predvsem zgornje dele obutve, znašala
cca 4,5 milijarde starih dinarjev, od česar bomo
700 milijonov prispevali z delom in deloma s
sredstvi krajani satni, 1,5 milijarde Alpina Žiri (ki
bo tudi postopoma opremljala obrat), ostalo pa
razne delovne in druge organizacije občine. Koli-
kor ne bo kakih nepričakovanih zastojev, bomo še
letos končali III fazo gradnje, ne skrivamo pa tudi
želje, da bi že ob letošnjem novem letu pripravili
tudi otvoritev.«
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